"A Ramadan Evening of Camaraderie: Arqa Company's Group Iftar in Al-Diriyah"

Hayala Fahad Farm - Al-Diriyah, March 6, 2025

"Arqa" Company organized a Ramadan Iftar event at Hayala Fahad Farm, Al-Diriyah, where employees gathered in a warm atmosphere filled with camaraderie and affection. The Iftar meal was chosen from "Burj Al-Hamam," one of the finest restaurants in Riyadh.

The event began with employees coming together to enjoy the Iftar meal, which featured a wide selection of traditional dishes and delightful Ramadan desserts. During the gathering, the CEO of "Arqa," Fadi Mounsef, expressed his gratitude to the employees, emphasizing his pride in the team and the importance of teamwork in achieving goals. The atmosphere was joyful and full of harmony, reflecting the true spirit of the holy month of Ramadan.

Towards the end of the event, several employees who had completed three years of service at the company were honored. The CEO, Fadi Mounsef, presented them with plaques of appreciation as a gesture of the company's gratitude for their dedication and commitment.

أمسية رمضانية مفعمة بالألفة والمحبة: إفطار جماعي لشركة أرقى في الدرعية

مزرعة حيالة فهد - الدرعية، 6 مارس 2025

نظمت شركة "أرقى" فعالية إفطار رمضاني في مزرعة حيالة فهد، الدرعية، حيث شارك موظفو الشركة في أجواء مفعمة بالألفة والمحبة. تم اختيار وجبة الإفطار من مطعم "برج الحمام"، أحد أرقى المطاعم في الرياض.

بدأت الفعالية بتجمع الموظفين لتناول الإفطار معًا، حيث تميزت المائدة بتقديم مجموعة متنوعة من الأطباق التقليدية والحلويات الرمضانية الشهية. وأثناء الإفطار، قام الرئيس التنفيذي لشركة "أرقى"، فادي منصف، بشكر الموظفين معبرًا عن اعتزازه بفريق العمل، ومؤكدًا على أهمية العمل الجماعي لتحقيق الأهداف. وكانت الأجواء مليئة بالفرح والمودة، مما يعكس الروح الحقيقية لشهر رمضان المبارك.

وفي ختام الفعالية، تم تكريم عدد من الموظفين الذين أكملوا ثلاث سنوات في الشركة، حيث قدم الرئيس التنفيذي، فادي منصف، دروع شكر وتقدير لهم تعبيرًا عن امتنان الشركة لجهودهم وتفانيهم.